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ELECCIONS GENERALS CAMPANYA

La meva percepció és que tal com
estan les coses amb relació a la
lliure circulació de persones, als
dubtes del sector financer, els
dels col·legis professionals, la
manca dels estudis d’impacte i la
manera com s’ha portat la nego-
ciació, ara mateix malaurada-
ment el resultat seria que no. És
una absoluta temeritat el com-
promís que ha pres el Govern de
voler concloure la negociació com
a molt a l’octubre o novembre.  

Per nosaltres són clau aquests
4.000 habitatges a preu assequi-
ble que volen tirar endavant, però
si em demana un resum el que
per mi és molt clar és que l’actual
Govern ha convertit l’habitatge
en un producte d’inversió i nosal-
tres volem convertir-lo en un dret
de les persones que viuen i treba-
llen al nostre país. 

El que volem és augmentar la re-
captació, perquè si no, no és creï-
ble el nostre programa polític i no
podríem tirar endavant les pro-
postes sobre pensions, família,
habitatge... D’algun lloc s’han de
treure els diners i hi ha dues ma-
neres de fer-ho: una igual per a
tothom reduint els salaris de tots
els treballadors i els autònoms
amb l’increment de les cotitza-
cions o bé la que proposem nosal-
tres, per la via fiscal, amb la qual
els que més tenen més paguen.

Si governem nosaltres l’heliport
de la Caubella no tirarà endavant
de cap de les maneres. És un pro-
jecte que respon a determinats
criteris, però en cap cas a l’interès
general. Proposem l’emplaça-
ment a la Borda Vidal, que consi-
derem que és més encertat i que
no presenta totes les dificultats
que té la Caubella. Qualsevol que
s’ho miri una mica a fons i vegi
tot el que ha passat amb el procés
de licitació no l’aprovaria.

Hauria pogut ser el moment al fi-
nal d’aquesta legislatura, perquè
vam crear una comissió i tots hi
estàvem d’acord, però no sabem
què va passar perquè DA no ho
fes. Si no s’ha volgut fer quan es-
tàvem d’acord, ara a mi em sem-
bla un exemple més d’una pro-
posta electoral. Les persones que
vulguin que es despenalitzi ens
han de fer confiança a nosaltres. 

Pere López encapçala per tercer
cop la candidatura socialdemò-
crata en unes eleccions, aquest
cop de la mà de SDP i amb pactes
amb partits parroquials a Encamp
i Ordino, amb la voluntat d’unir
forces i desbancar DA del poder. 

A través de l’aliança socialdemò-
crata i de la suma que hem acon-
seguit a altres parròquies, i donat
el pèssim balanç dels quatre anys
de legislatura, creiem que estem
davant d’una oportunitat històri-
ca per a un canvi.

Si no ho és, evidentment s’analit-
zarà i s’extrauran les conclusions
que calgui, però la sensació de
campanya és que aquesta oportu-
nitat històrica està més a prop
que mai de fer-se realitat. 

PS SDP + està pel canvi. Els par-
tits que formen part de la coalició
governamental porten una aposta
continuista i ara cal veure si estan
pel canvi o no les forces políti-
ques noves. Ara mateix apostar
per aquestes forces té cert marge
de risc perquè no estan sent cla-
res amb relació al que faran des-
prés de les eleccions. Cadascú ha
d’explicar si està pel canvi o no i
alguns estan defugint de fer-ho.

Molts dels integrants de Concòr-
dia són literalment fills de mili-
tants de DA. Evidentment a Sant
Julià, però també a Escaldes. De
l’enquesta de l’ARI es pot extreu-
re que el vot de DA se’n va més
cap a Concòrdia que no pas el vot

del PS. I queda bastant clar que,
tot i que s’hi ha insistit, Concòrdia
no està disposat a dir que no in-
vestirà el senyor Espot. 

Les eleccions a Ordino tenen una
conjuntura particular perquè són
un plebiscit sobre Grifols. És evi-
dent, clar i notori que el principal
punt d’unió és l’oposició a la con-
creció del projecte de Grifols. 

LÍDIA RAVENTÓS
Andorra la Vella

EL CAP DE LLISTA DE PS SDP + CRITICA LA FEINA FETA PEL GOVERN
D’ESPOT EN QÜESTIONS COM L’HABITATGE O LA UE I AFRONTA LES
ELECCIONS COM UNA “OPORTUNITAT HISTÒRICA” PER AL CANVI. 
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FERNANDO GALINDOEl candidat de PS SDP +, Pere López. 

“Qualsevol que es miri
una mica el procés de

l’heliport, no l’aprovaria”

CANDIDAT A CAP DE GOVERN DE PS SDP + “DA ha convertit
l’habitatge en un

producte d’inversió 
i nosaltres volem que

sigui un dret”

Pere López Agràs

Professió: economista

Edat: 51 anys

Experiència política prèvia:
ministre de Finances, conseller
general dues legislatures i
conseller de comú.

Estat civil: divorciat.

Fills: dues filles

Un tret del seu caràcter i el

seu principal defecte?
No m’agrada definir-me. 

Esport preferit: atletisme

Utilitza el bus?
Visc a Andorra la Vella i vaig
gairebé sempre a peu.

Quan era petit què volia ser
de gran?
Cantant.

Viu en un habitatge de
lloguer o de propietat?
De lloguer.

EN PERSONA


